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Abstract (en)
Device for electrical connection between a strip and a contact loop. The device is characterised in that the loop (3) comprises two contacts each
consisting of a boss (33, 35) disposed on the internal wall of one of the branches of the loop, the said bosses being mutually offset along the
longitudinal axis of penetration of the strip (5) into the loop. Application to devices for electrical connection comprising a strip of small thickness.
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Abstract (fr)
Dispositif de connexion électrique entre une languette et une lyre de contacts. Le dispositif est caractérisé en ce que la lyre (3) comporte deux
contacts constitués chacun par un bossage (33, 35) disposé sur la paroi interne d'une des branches de la lyre, lesdits bossages étant décalés l'un
par rapport à l'autre suivant l'axe longitudinal de pénétration de la languette (5) dans la lyre. Application notamment aux dispositifs de connexion
électrique comportant une languette de faible épaisseur.
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